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Proces - Verbal 
încheiat astăzi, 13 aprilie 2011  în şedinŃa de îndată 

a Consiliului local al municipiului Deva 
 

 
Consiliul local a fost convocat în şedinŃă de îndată cu respectarea prevederilor art.39 

alin.4 din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, precum şi a DispoziŃiei Primarului municipiului Deva, nr.680/2011. 

La şedinŃa au participat urmatorii: 
Moş Ovidiu, Pogocsan Ferdinand, David Ioan, Cuiava Dorel, Mermezan Ana, Panduru 

Carol, Kovacs Francisc, Birau Mircea, Cioroaga Miron, Mateuca Madalina, Oana Nicolae 
domnul Viceprimar Costa Cosmin Cristian, domnul Viceprimar Morar Nicolae Marcel, doamna 
Oprişiu Corina – Administrator public, domnul Secretar Socol Augustin, directori precum şi şefi 
ai serviciilor şi birourilor din cadrul aparatului de specialitate al Primarului si al serviciilor din 
subordinea Consiliului local. 
            De asemenea participă reprezentanŃi ai mass-mediei.  

Dl.Pogocsan Ferdinand 
În baza prevederilor art.39 alin.4 din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 

republicata, cu modificarile si completarile ulterioare, precum şi a DispoziŃiei primarului 
municipiului Deva, nr.680/2011 privind convocarea Consiliul local al municipiului Deva de 
indata in sedinta. 

Domnilor consilieri,   
Declar deschisă şedinta de astăzi a Consiliului local al municipiului Deva, anunŃându-vă 

că şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr de 13 consilieri, şi-a anunŃat absenŃa   
dl.Borca Tiberiu, dl Lazar Danil, dl.Oancea Nicolae. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă, domnul Viceprimar Costa Cosmin Cristian, 
domnul Viceprimar Morar Nicolae Marcel, doamna Oprişiu Corina – Administrator public, 
domnul Secretar Socol Augustin, directori precum şi şefi ai serviciilor şi birourilor din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului si al serviciilor din subordinea Consiliului local. 
            De asemenea participă reprezentanŃi ai mass-mediei.  

În continuare, dau cuvântul d-lui viceprimar pentru prezentarea proiectului ordinii de zi. 
 
D-nul Viceprimar Costa Cosmin: 

            Ordinea de zi este următoarea: 
I. Proiect de hotărâre, privind: 

1. Aprobarea asigurarii din bugetul local al Municipiului Deva a diferentei 
compensarii unitare dintre suma maxima si suma efectiv alocata de la bugetul de 
stat pentru combustibilul utilizat la producerea energiei termice furnizata 
populatiei prin sisteme centralizate; 
IniŃiator Primar Mircia Muntean  

II. Diverse 
Vă rog sa votati ordinea de zi asa cum a fost prezentata neavand nici un punct 

suplimentar. 
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Dl. Pogocsan Ferdinand 
Supun la vot ordinea de zi prezentată  
      S-a votat cu 13 voturi pentru 
D-nul Viceprimar Costa Cosmin: 
I Proiect de hotărâre: 
Punctul 1 Aprobarea asigurarii din bugetul local al Municipiului Deva a diferentei 

compensarii unitare dintre suma maxima si suma efectiv alocata de la bugetul de stat pentru 
combustibilul utilizat la producerea energiei termice furnizata populatiei prin sisteme 
centralizate;    

Dl. Pogocsan Ferdinand  
Avize? 
Dl. David Ioan  
Favorabil. 
Dl.Pogocsan Ferdinand 

            Dacă nu mai sunt discuŃii vă rog să trecem la vot. 
Supun la vot titlul proiectului de hotărâre prezentat. 

S-a votat cu 13 voturi pentru (Moş Ovidiu, Pogocsan Ferdinand, David Ioan, 
Cuiava Dorel, Mermezan Ana, Panduru Carol, Kovacs Francisc, Birau Mircea, Cioroaga 
Miron, Mateuca Madalina, Oana Nicolae, Costa Cosmin, Morar Marcel) 

 Supun la vot art.1 al proiectului de hotărâre prezentat.  
S-a votat cu 13 voturi pentru (Moş Ovidiu, Pogocsan Ferdinand, David Ioan, 

Cuiava Dorel, Mermezan Ana, Panduru Carol, Kovacs Francisc, Birau Mircea, Cioroaga 
Miron, Mateuca Madalina, Oana Nicolae, Costa Cosmin, Morar Marcel) 
Supun la vot art.2 al proiectului de hotărâre prezentat.  

S-a votat cu 13 voturi pentru (Moş Ovidiu, Pogocsan Ferdinand, David Ioan, 
Cuiava Dorel, Mermezan Ana, Panduru Carol, Kovacs Francisc, Birau Mircea, Cioroaga 
Miron, Mateuca Madalina, Oana Nicolae, Costa Cosmin, Morar Marcel) 

 Supun la vot art.3 al proiectului de hotărâre prezentat.  
S-a votat cu 13 voturi pentru (Moş Ovidiu, Pogocsan Ferdinand, David Ioan, 

Cuiava Dorel, Mermezan Ana, Panduru Carol, Kovacs Francisc, Birau Mircea, Cioroaga 
Miron, Mateuca Madalina, Oana Nicolae, Costa Cosmin, Morar Marcel) 
Supun la vot art.4 al proiectului de hotărâre prezentat.  

S-a votat cu 13 voturi pentru (Moş Ovidiu, Pogocsan Ferdinand, David Ioan, 
Cuiava Dorel, Mermezan Ana, Panduru Carol, Kovacs Francisc, Birau Mircea, Cioroaga 
Miron, Mateuca Madalina, Oana Nicolae, Costa Cosmin, Morar Marcel) 
Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat per ansamblu. 

S-a votat cu 13 voturi pentru (Moş Ovidiu, Pogocsan Ferdinand, David Ioan, 
Cuiava Dorel, Mermezan Ana, Panduru Carol, Kovacs Francisc, Birau Mircea, Cioroaga 
Miron, Mateuca Madalina, Oana Nicolae, Costa Cosmin, Morar Marcel) 
A fost adoptată Hotărârea nr.88/2011 
 

 Diverse: 
 D-na Oprişiu Corina  
 In materialele de ieri v-am inaintat o informare cu privire la programul pe fonduri 
europene, in care a fost si Deva acceptata, “Referentialul pentru Orase Europene Durabile”. Aş 
avea rugamintea, ca in week-endul acesta, daca aveti timp sa il cititi si marti sunteti invitati, o sa 
va invitam si telefonic, la vizita delegatiei europene in teritoriu, vizita care o sa aiba loc  
incepand cu ora 1000, o sedinta publica in legatura cu derularea acestui program. Multumesc, o sa 
primeasca si presa invitatii si va asteptam. 
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 Dl. David Ioan 
 Vreau sa atrag atentia asupra faptului ca aproape tot orasul este spart, tot ce a fost 
reparat in toamna este spart, tot ce s-a facut pe programul ISPA, este spart. Atrag atentia celor 
care se ocupa de receptia lucrarilor,   
    D-na Oprişiu Corina  
                 Nici o lucrare nu este receptionata din luna septembrie pana acum.  
                 Dl. David Ioan 
                Stiu, dar este imposibil, mergeti pe decembrie, si asa mai departe, nu mai vorbesc pe 
DN, din aceasta cauza am si intarziat, se face o jumatate de ora de la Real si pana aicea, este de 
neconceput, foarte mare atentie la receptie, au cârpit de mama focului aşa cum a dat Dumnezeu 
si noi ramanem cu gropile si iar ne trebuie miliarde de miliarde să mai asfaltăm înca odata. 
Multumesc.     
 Dl. Panduru Carol 
 Şi eu doresc să mă refer la acest aspect, nu ar trebui să aşteptăm, să se facă recepŃia 
lucrărilor, cred că între timp ar trebui sa parcurgem itinerarul lucrarilor si sa si stabilim 
finalizarea lor, pentru ca daca stam pana la receptie, probabil ca va dura mai mult, iar pe Mărăşti 
se lucreaza cu utilaje si deja un utilaj a trecut pe zona verde si parcari, au distrus o portiune din 
parcari, nu stiu daca ar trebui permis acest lucru, si pomi ornamentali care sunt pe marginea 
carosabilului. Multumesc.        
 Dl.Pogocsan Ferdinand 
 Consider că toate punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate şi declar închise 
lucrările şedinŃei.  
 

 
Deva, 13 aprilie 2011 

 
 
            Preşedinte de şedinŃă,                                                  
                    Consilier,            Secretar 

Pogocsan Ferdinand                               Jr. Augustin Socol 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 4 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 5 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


